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Geachte heer Frings, 

Naar aanleiding van uw bovenvermelde brief delen wij u het volgende mede. 

Vraag 1 
Deelt het College de typering van de huisartsenproblematiek in Venlo, zoals die geschetst werd 
in het programma Nedinscoplein van vrijdag 5 april j.l. en in De Limburger van 10 april j.l.? 

Antwoord vraag 1 
Wij delen de typering, zoals geschetst. Deze problematiek speelt landelijk en is onderwerp van 
gesprek met Cohesie, de huisartsenkoepel van Noord-Limburg. 

Vraag 2 
Deelt het College de opvatting van GroenLinks dat de huisarts spil is in de (huidige en 
toekomstige) gezondheidszorg in Venlo? Deelt het college de opvatting van GroenLinks dat de 
continuïteit van de huisartsenzorg een urgent en zorgwekkend probleem is voor de Venlose 
bevolking? 

Antwoord vraag 2 
De huisarts vormt samen met andere partners de spil in de gezondheidszorg in Nederland en dus 
ook in Venlo. Wij delen de opvatting dat de continuïteit van de huisartsenzorg een urgent en 
zorgwekkend probleem is voor de Venlose bevolking. We streven naar een goede samenwerking 
tussen verantwoordelijke instanties, zodat passende gezondheidszorg beschikbaar blijft voor 
onze inwoners. 
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Vraag 3 
Deelt het College de opvatting van GroenLinks dat de samenwerking tussen het sociale domein 
en huisartsen cruciaal is om de groeiende zorgvraag, middels preventieve activiteiten aan te 
pakken? 

Antwoord vraag 3 
Ja, wij delen deze opvatting. Enkele voorbeelden van wat we nu al doen, zijn de Specialistisch 
Ondersteuner Jeugd (SOJ), Welzijn op Recept, Stevig Staan en de Herstelacademie. 

Vraag 4 
Deelt het College de opvatting van GroenLinks dat individuele praktijkhouders weliswaar 
ondernemers zijn, maar dat de huisartsenzorg als geheel een maatschappelijke voorziening van 
de eerste orde is en als zodanig een nutsvoorziening? 

Antwoord vraag 4 
Over het algemeen wordt huisartsenzorg beschouwd als een maatschappelijke voorziening. Het 
biedt toegang tot basisgezondheidszorg. 

Vraag 5 
Welke mogelijkheden ziet het College om de samenwerking in de keten en met het gemeentelijke 
sociale domein te versterken en daardoor huisartspraktijken te ontlasten? 

Antwoord vraag 5 
In de bestuurlijke en ambtelijke afstemming met Cohesie meerdere keren per jaar is dit continu 
onderwerp van gesprek. Wij zoeken vanuit onze algemene verantwoordelijkheid voor gezondheid 
naar manieren om de druk op de huisartsenzorg te verlichten. Voorbeelden hiervan zijn in het 
antwoord van vraag 3 reeds benoemd. In het Integraal Zorgakkoord {IZA) zijn afspraken gemaakt 
over de versterking van de samenwerking tussen het gemeentelijk sociaal domein en de 
eerstelijnszorg (wijk/buurtzorg huisartsen en lichte vormen van GGZ). Hier zal regionaal (Noord 
en Midden-Limburg) verder invulling aan gegeven worden. 

Vraag 6 
Deelt het College de opvatting dat de gemeente een substantiële rol te vervullen heeft bij de 
coördinatie tussen alle betrokken partijen, te weten de regionale huisartsenorganisatie, 
zorgverzekeraars, zorgaanbieders, buurtgemeenten e.d.? 

Antwoord vraag 6 
Wij delen deze opvatting. In het Integraal Zorgakkoord is voor de gemeenten de volgende taak 
benoemd: structurele inzet op de netwerksamenwerking van het sociaal domein met 
huisartsenzorg, eerstelijnszorg en GGZ. Venlo fungeert als mandaatgemeente namens de regio 
Noord- en Midden-Limburg. 
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Vraag 7 
Is het College bereid om een (pro-)actieve rol te vervullen in het vestigen van voldoende praktijk 
houdende huisartsen en het oplossen van ruimtevragen van huisartsenpraktijken? 

Antwoord vraag 7 
Wij nemen hierin een actieve rol. In onze bestuurlijke en ambtelijke afstemming met Cohesie 
meerdere keren per jaar is dit onderwerp van gesprek. Op verzoek van Cohesie worden we nauw 
betrokken bij het meedenken naar mogelijkheden en geschikte locaties voor huisartsenpraktijken. 

Vraag 8 
Ziet het College kansen in het ruimtelijke en grondbeleid van de gemeente om aan 
huisvestingsproblemen van huisartspraktijken tegemoet te komen? 

Antwoord vraag 8 
We proberen binnen de bestaande mogelijkheden tegemoet te komen aan de 
huisvestingsproblemen van huisartsenpraktijken. Mocht dit niet toereikend zijn, dan kunnen 
alternatieven onderzocht worden. 

Vraag 9 
Heeft het College kennis genomen van initiatieven van andere gemeentes om deze problematiek 
op te pakken? Zo nee, is het college bereid kennis te nemen van reeds bestaande initiatieven 
door gemeenten elders? Is het college bereid om hieruit lering te trekken voor het formuleren van 
nieuw beleid gericht op beschikbare huisartsenzorg voor alle bewoners van onze gemeente? 

Antwoord vraag 9 
Wij hebben kennis genomen van diverse initiatieven van andere gemeenten en zijn bereid hier 
lering uit te trekken. Wij zijn niet primair verantwoordelijk voor beschikbare huisartsenzorg, wij 
denken actief mee en faciliteren Cohesie waar nodig. Vanuit onze verantwoordelijkheid voor de 
publieke gezondheid van onze inwoners blijven wij zoeken naar mogelijkheden om de druk op de 
huisartsen(-zorg) te verminderen. 

Hoogachtend, 

de secretaris 

179232 3 


